
P R O T O K Ó Ł  Nr XXIX / 2005 
 

obrad XXIX sesji Rady Miejskiej  Ostrzeszów 
odbytej w dniu 27 października 2005 roku 

 
 
Ustawowy stan Rady Miejskiej 21 radnych, obecnych na sesji 20 radnych, tj .95,2 %. 
 
Nieobecni usprawiedliwieni: 
1. Ryszard Dadaczyński 
 
W obradach sesji uczestniczyli zaproszeni goście według załączonych list obecności 

 
 

Porządek obrad  
 

  1. Otwarcie i stwierdzenie  prawomocności  obrad  
  2. Przedstawienie porządku obrad XXIX sesji Rady Miejskiej 
  3. Wybór Sekretarza obrad XXIX sesji Rady Miejskiej 
  4. Przyjęcie protokołu z  XXVIII sesji Rady Miejskiej   
  5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie 
      międzysesyjnym                  
  6. Sprawozdanie Burmistrza z realizacji zadań w poprzednim okresie, zwłaszcza 
      z wykonania uchwał Rady Miejskiej 
  7. Interpelacje i zapytania radnych  
  8. Zapytania i wnioski przewodniczących dzielnic i sołtysów 
  9. Informacja dotycząca oświadczeń majątkowych składana przez: 

a)   Przewodniczącego Rady Miejskiej 
b) Burmistrza Miasta i Gminy   

10. Sprawozdanie z działalności Zakładu Oczyszczania Spółka z o.o. w Ostrzeszowie za 2004   
      rok i I półrocze 2005 roku 
11. Informacja dotycząca wyników działalności Zakładu Energetyki Cieplnej Spółka z o.o. 
      za 2004 rok i I półrocze 2005 roku 
12. Informacja dotycząca działalności Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej Spółka z o.o. 
      w 2004 roku i I półrocze 2005 roku 
13. Podjęcie uchwał w sprawie: 
      a) ustalenia nowych nazw ulic we wsi Rojów (nr 201A/2005) 
      b) ustalenia nowych nazw ulic we wsi Pustkowie (nr 206/2005) 
      c) zbycia nieruchomosci gruntowej położonej we wsi Rojów, gmina Ostrzeszowie 
          (nr 208/2005) 
      d) budowy sieci komputerowej wraz z oprogramowaniem w Urzędzie Miasta i Gminy  
          Ostrzeszów (207/2005) 
      e) zmiany uchwały Nr XXVIII/237/2005 Rady Miejskiej Ostrzeszów z dnia 15 września  

    2005 roku w sprawie wysokości stawek opłaty targowej obowiązującej na terenie Miasta  
    i Gminy Ostrzeszów, ustalenia inkasenta i wysokości jego wynagrodzenia (nr 212/2005)  

14. Zajęcie stanowiska w sprawie zmiany planu we wsi Rojów w rejonie oczyszczalni ścieków  
15. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania zgłoszone na poprzedniej sesji 
16. Sprawy różne i informacje 
17. Zakończenie 
             

 
Do p-ktu 1-go Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad 
                         Radny Edward Skrzypek - Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył  
                         obrady XXIX sesji Rady Miejskiej i stwierdzi ł, że sesja jest prawomocna  
                         do obradowania i podejmowania uchwa ł.                      
                         Powita ł przybyłych na obrady gości i radnych Rady Miejskiej.   
 
Do p-ktu 2-go Przedstawienie porządku obrad XXIX sesji Rady Miejskiej       
    Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił porządek obrad, który radni 
                         otrzymali z zaproszeniem na dzisiejsze obrady. 

                   Stanis ław Wabnic Burmistrz zgłosił wniosek o wprowadzenia do porządku 
                         obrad projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVIII/237/2005  

 



                         Rady Miejskiej Ostrzeszów z dnia 15 września 2005 roku w sprawie wysokości    
                         stawek op łaty targowej obowiązującej na terenie Miasta i Gminy Ostrzeszów,  
                         ustalenia inkasenta i wysokości jego wynagrodzenia (nr 212/2005).  
                         Rada Miejska jednog łośnie (20 głosów „za”) przyjęła wniosek zgłoszony  
                         przez Burmistrza Miasta i Gminy. 
 
Do p-ktu 3-go Wybór Sekretarza obrad XXIX sesji Rady Miejskiej 
                        Zgodnie z wcześniejszymi ustaleniami Przewodniczący Rady zgłosił,  
                          aby  sekretarzem obrad dzisiejszej sesji został radny Antoni Obsadny.  
                          Radny Antoni Obsadny wyraził zgodę na kandydowanie.  
                          Rada Miejska jednogłośnie (20 głosów „za”) wybrała radnego Antoniego  
                          Obsadnego Sekretarzem obrad XXIX sesji Rady Miejskiej.  
                          
Do p-ktu 4-go Przyjęcie protokołu z XXVIII sesji Rady Miejskiej 
                        Radny Henryk Mackanić – Sekretarz obrad XXVIII sesji Rady  
                        Miejskiej przedstawił wniosek w sprawie przyjęcia protokół z poprzedniej  
                         sesji bez odczytania. 
                         Wniosek stanowi za łącznik do protokołu. 
                         Ponadto protokó ł był wyłożony do wglądu Radnych w pokoju nr 25     
                         Urzędu Miasta i Gminy o czym radni zostali zawiadomieni w zaproszeniu 
                         na obrady dzisiejszej sesji. 
                         Rada jednog łośnie (20 głosów „za”) przyjęła wniosek w sprawie przyjęcia 
                         protoko łu. 
 
Do p-ktu 5-go Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach                
                         podejmowanych w okresie międzysesyjnym 
                         Powyższą informację złożył Przewodniczący Rady. 
                         Informacja stanowi załącznik do protokołu. 
 
Do p-ktu 6-go Sprawozdanie Burmistrza z realizacji zadań w poprzednim okresie,                  
                         zwłaszcza z wykonania uchwał Rady  
                       Powyższą informację złożył Burmistrz Miasta i Gminy. 
                         Informacja stanowi za łącznik do protokołu. 
 
Do p-ktu 7-go Interpelacje i zapytania radnych 
                         Radny Henryk Kajser : 

                   - wyraża zaniepokojenie sprzedażą przez powiat Przychodni Podstawowej  
                      Opieki Zdrowotnej przy ul.Zamkowej. Wslutek wysokiej wyceny  
                      budowany przez ostrzeszowskie zakłady obiekt może przejść w inne ręce,  
                      na cele niezwiązane ze służbą zdrowia, a lekarze nie będą mieli gdzie  
                      leczyć, ponieważ służba zdrowia należy do zadań własnych gminy zwraca  
                      się do Burmistrza o podjęcie działań w powyższej sprawie, 
                    - nawiązuje do dyskusji nad zgłoszonym na poprzedniej sesji problemem  
                      nies łusznie pobranych przez Zakład Oczyszczania opłat za wywóz śmieci. 
                      Otrzymana od Zak ładu Oczyszczania odpowiedź jest nie satysfakcjonująca 

- stanowi powielenie tego co zostało opublikowane w miejscowej prasie. 
                            Uważa, że jest to kompletne zignorowanie radnych i ludzi, którzy są tymi  
                            dzia łaniami dotknięci. Zakład Oczyszczania zerwał jednostronnie umowę,   

                      niezależnie pobierając opłaty za niewystawione kubły. Wnosi o wyciąg-              
                      nięcie konsekwencji wobec prezesa i przeproszenie ludzi oraz zwrot  
                      nies łusznie pobranych opłat za wywóz śmieci. Oczekuje odpowiedzi na  
                      piśmie. 
                    - zwraca uwagę na postępujące niszczenie budynku w Rojowie, który służy  
                      jako sala gimnastyczna, miejsce zebrań wiejskich i świetlica  
                      środowiskowa. Zwraca się jako sołtys  o podjęcie działań w powyższej  
                      sprawie, proponując wykonanie niezbędnych prac remontowych z fundu- 
                      szu przeciwalkoholowego. 

                          Radny Zygmunt Lizakowski: 
                    - ponowił postulat o podjęcie działań celem zapewnienia bezpieczeństwa  

 



                       na skrzyżowaniu Szklarka Przyg. – Czarnylas, na którym w ubiegłym  
                       tygodniu po raz kolejny zdarzy ł się tragiczny wypadek. Podkreslił, że  
                       należy uczynić wszystko i uruchomić wszelkie siły, aby poprawić poziom  
                       bezpieczeństwa w tym miejscu,   
                    - wyraził niezadowolenie z odpowiedzi udzielonej przez Zakład  
                       Oczyszczania na zapytanie zgłoszone na poprzedniej sesji, w związku  
                       z czym pyta wprost: czy Zak ład Oczyszczania słusznie pobiera pieniądze  

                             za niewystawione  kub ły, a jeśli nie – jak się z tego wycofa. 
                             Nie wie co odpowiedzieć ludzom pytajacym w powyższej sprawie. 

                    - wniósł w związku ze zbliżającymi się Wszystkimi Śswiętymi o wywóz śmieci  
                       z cmentarzy wiejskich, które pod tym względem traktowane są gorzej niż  
                       w mieście, 
                    - ponowił postulat dotyczący usunięcia lebiody porastającej teren w pobliżu  
                       przepompowni wody we wsi Olszyna. 

                          Radny Ryszard Szymański: 
                          - ponowił postulat dotyczący przebudowy skrzyżowania ul. Piekary z ul. Borek  
                             oraz ul. Gorgolewskiego i ul.Piastowską. Zapytuje czy wykonany projekt jest  
                             ostateczny i czy będzie można na nim dokonać zmian. Przeglądając powyższy  
                             projekt zauważył, że nadal występuje parking przed Przychodnią, zasłaniający  
                             widoczność i stanowiący zagrożenie dla kierowców wyjeżdzających z ul.  
                             Borek – wnosi o odpowiedź pisemną, 

                     - nawiązał do skargi złożonej przez mieszkańców ul. Borek i ul. Daszyńskiego  
                       na ha łasyzwiązane z działalnością lokalu Red Pub. Wprawdzie za to co dzieje                  
                       się poza lokalem nie jest odpowiedzialny właściciel, niemniej zachowanie           
                       nietrzeźwych wychodzących z lokalu w godz. 100 - 300  w nocy zakłócają  
                       spokój mieszkańcom. Dzieje się to szczególnie w nocy z piątku na sobotę  
                       oraz z soboty na niedzielę. Zwraca się z prośbą, aby służby porządkowe –  
                       policja, straż miejska podejmowały wspólbne akcje celem zapewnienia ładu  
                       i porządku w godzinach nocnych w wyżej wymienionym czasie.. 

 
                         Lech Janicki – Starosta wyjaśnił: 

                   - budynek b. Przychodni Dziecięcej dzierżawiony jest przez Niepubliczny  
                     Zakład Opieki Zdrowotnej „Ars Medica”, 
                   - budynek został wyceniony przez rzeczoznawcę na kwotę ok.289 tys. zł,  
                   - cenę przetargową ok. 473 tys. zł ustalił Zarząd Powiatu Ceena ta wywołała  
                     dyskusję. Starostwo ma duże potrzeby w uzupełnieniu  sprzętowego szpitala  
                     i środki uzyskane z przetargu będą przeznaczone na potrzeby służby zdrowia, 
                   - „Ars Medica” ma zagwarantowaną działalność w tym budynku  
                     do dnia 31 grudnia 2006 roku, 

                         - termin przetargu na początku miesiąca grudnia 2005 roku, 
                         Stanis ław Wabnic – Burmistrz: 
                         - na terenie gminy nie ma lokalu gdzie mogłaby przejść „Ars Medica”, 

                   - cena zajmowanego przez „Ars Medicę” budynku jest bardzo wysoka. 
                         Radny Henryk Kajser zapytuje: 

                   - czy jest problem, umieszczenia w ofercie przetargowej zapisu „na cele służby  
                     zdrowia”,  

                         - czy musiała być tak wysoka cena w ofercie przetargowej.  
                         Lech Janicki: 
                         - nie ma możliwości zapisu „na cele służby zdrowia”,    
                         - o ile „Ars Medica” wygrałaby przetarg – to koszty poniesione na remont 
                           zostaną odliczone od ceny przetargowej., 

                   - Starostwo jest za przebudową skrzyżowania ulic: Piekary – Borek –  
                           Gorgolewskiego – Piastowska. Należałoby zmodyfikować projekt  
                           na przebudowę skrzyżowania, 

                   - do końca kadencji Starostwo chce przekazać gminie wszystkie drogi     
                     powiatowe w mieście. 
                   Radny Adam Zawada wnosi o czynie starań wyprowadzenia z centrum miasta  
                   drogi nr 449. 
                   Stanis ław Wabnic stwierdza, że przejmie drogi powiatowe – ulice w mieście 

 



                   ale z wykazem poniesionych środków na remont lub budowę tych ulic. 
 

Do p-ktu 8-go Zapytania i wnioski przewodniczących dzielnic i sołtysów 
                         Nikt nie zabrał głosu.  
 
Do p-ktu 9-go Informacja dotycząca oświadczeń majątkowych składana przez: 

  a) Przewodniczącego Rady Miejskiej 
                       Informacja stanowi załącznik do protokołu. 
                       Pismo Wojewody Wielkopolskiego z dnia 26 września stanowi załącznik 
                       do protoko łu. 
                       Pismo Naczelnika Urzędu Skarbowego w Ostrzeszowie z dnia 30 września  

                             2005 roku stanowi załącznik do protokołu. 
 
                         b) Burmistrza Miasta i Gminy   
                             Za łaczniki do protokołu  stanowią: 

                       - Informacja Burmistrza Miasta i Gminy z dnia  20 października 2005 roku, 
                       - pismo Naczelnika Urzędu Skarbowego w Ostrowie Wlkp.  
                         z dnia 12 października 2005 roku. 

  
                         Obrady sesji opuścili radni: Adam Bociąga i Zygmunt Ostrowicz. 

 
Do p-ktu 10-go Sprawozdanie z działalności Zakładu Oczyszczania Spółka z o.o. 
                          w Ostrzeszowie za 2004 rok i I półrocze 2005 roku 
                           Paweł Szewczyk – Prezes Zakładu Oczyszczania Spółka z o.o. przedstawił 
                           sprawozdanie, które było szczegółowo omówione na posiedzeniach stałych  
                           Komisji Rady Miejskiej. 
                          Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 
 
                          Na obrady powrócili radni: Adam Bociąga i Zygmunt Ostrowicz. 
 
                          Obrady sesji opuścił radny Jan Góra. 
                       
Do p-ktu 11-go     Informacja dotycząca wyników działalności  
          Zakładu Energetyki Cieplnej   Spółka z o.o. za 2004 rok i I półrocze 2005 roku 
                           Włodzimierz Drogi – Prezes Zakładu Energetyki Cieplnej Spółka z o.o.  
                           przedstawił wyżej wymienioną informację, która była szczegółowo omówiona  
                           na posiedzeniach sta łych Komisji Rady Miejskiej. 
                           Informacja stanowi za łącznik do protokołu.   
 
Do p-ktu 12-go Informacja dotycząca działalności Zakładu Gospodarki  
           Mieszkaniowej Spółka z o.o. w 2004 roku i I półrocze 2005 roku 
                           Tadeusz Pelc – Prezes Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej Spółka z o.o. 
                           przedstawi ł wyżej wymienioną informację, która była szczegółowo omówiona  
                           na posiedzeniach sta łych Komisji Rady Miejskiej. 
                           Informacja stanowi za łącznik do protokołu.   
 
                           Na obrady sesji powróci ł radny Jan Góra.  
 
Do p-ktu 13-go Podjęcie uchwał w sprawie: 
                           a) ustalenia nowych nazw ulic we wsi Rojów (nr 201A/2005)  
                                Projekt uchwa ły przedstawił Mariusz Witek – Zastępca Burmistrza. 
                                Sta łe Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt 
                                pod obrady sesji.  
                                Radny Henryk Kajser – Sołtys wsi Rojów poinformował Radę Miejską,  
                                iż nazwy ulic we wsi Rojów  zostały ustalone i zatwierdzone przez 
                                przez Radę Sołecką. 
                                Radny Aleksander Józefiak wnosi o o zmianę propozycji nazwania  
                                ulicy Hetmańaskiej na ulicę Grunwaldzką ponieważ jest to ciąg ulicy 
                                Grunwaldzkiej w Ostrzeszowie. 

 



                                Stanis ław Wabnic – Burmistrz proponuje nazwanie ulicy Grnwaldzkiej 
                                do drogi nr 449 a dalej ul. Hetmiańska jak proponuje Rada Sołecka. 
                                Radny Henryk Kajser wnosi o uszanowanie propozycji Rady So łeckiej 
                                wsi Rojów. 
                                Radny Edward Skrzypek podkreślił, ze mamy opinię Rady Sołeckiej, 
                                którą powinniśmy wziąć pod uwagę.  
                                Radna Krystyna Sikora zg łasza wniosek o zakończenie dyskusji. 
                                G łosowanie wniosku: kto za nazwą ul. Grunwaldzka – 8 głosów „za”, 
                                Kto za nazwą Ulica Hetmańska – 9 głosów „za”, 2 głosy „wstrzymujące” 

                          - przyjęto nazwę ulicy Hetmańska. 
                                Uchwa ła została przez Radę Miejską podjęta jednogłośnie (19 głosów „za”). 
                                Uchwa ła Nr XXIX/246/2005) stanowi załącznik do protokołu. 

 
                           Obrady sesji opuścił radny Adam Bociąga.  
 
                           b) ustalenia nowych nazw ulic we wsi Pustkowie (nr 206/2005) 
                                Mariusz Witek – Zastępca Burmistrza przedstawił projekt uchwały. 
                                Sta łe Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały  
                                pod obrady sesji. 
                                Uchwa ła została przez Radę Miejską podjęta jednogłośnie (20 głosów „za”). 
                                Uchwa ła Nr XXIX/2472005) stanowi załącznik do protokołu. 
 
                      c) zbycia nieruchomosci gruntowej położonej we wsi Rojów, gmina  

                         Ostrzeszowie (nr 208/2005) 
                               Mariusz Witek – Zastępca Burmistrza przedstawił projekt uchwały. 
                               Sta łe Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały  
                               pod obrady sesji.  
                               Radny Henryk Kajser zapytuje gdzie będzie ogłoszony przetarg na omawiana 
                               dzia łkę. 
                               Stwierdza, że cena 18 zł/m2 działki jest bardzo niska. 
                               Stanis ław Wabnic wyjasnił, że cenę ustalił biegły.                               
                               Uchwa ła została przez Radę Miejską podjęta jednogłośnie (20 głosów „za”). 
                               Uchwa ła Nr XXIX/2482005) stanowi załącznik do protokołu. 
 
                           Radny Edward Skrzypek – Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił  
                           30-minutową przerwę w obradach sesji (godzina 1145 – 1215). 
 
                           Na obrady sesji nie wrócili radni: Elżbieta Derendal i Zygmunt Ostrowicz. 
 
                     d) budowy sieci komputerowej wraz z oprogramowaniem w Urzędzie  
                          Miasta i Gminy (nr 207/2005)  
                                Stanisław Wabnic – Burmistrz przedstawił powyższy projekt uchwały. 
                               Projekt uchwa ły został pozytywnie zaopiniowany przez stałe Komisje Rady  
                               Miejskiej pod obrady sesji. 
                               Uchwa ła została przez Radę Miejską podjęta jednogłośnie (18 głosów „za”). 
                               Uchwa ła Nr XXIX/249/2005) stanowi załącznik do protokołu. 
 
                    e) zmiany uchwały Nr XXVIII/237/2005 Rady Miejskiej Ostrzeszów 
                        z dnia 15 września 2005 roku w sprawie wysokości stawek opłaty  
                        targowej obowiązującej na terenie Miasta i Gminy Ostrzeszów,  
                        ustalenia inkasenta i wysokości jego wynagrodzenia (nr 212/2005)  
                          Stanis ław Wabnic – Burmistrz wniósł o wycofanie z porządku obrad sesji 
                          powyższy projekt uchwały ponieważ uchwała Nr XXVIII/237/2005, której  
                          dotyczy projekt będzie w całości uchylona przez Regionalną Izbę  
                          Obrachunkową w Poznaniu. 
                          Rada Miejska jednog łośnie (18 głosów „za”) wycofała projekt uchwały 
                          z porządku obrad. 
 
 

 



Do p-ktu 14-go Zajęcie stanowiska w sprawie zmiany planu we wsi Rojów w rejonie             
                           oczyszczalni ścieków 
                            Stanisław Wabnic – Burmistrz omówił  projekt uchwały w sprawie uchwalenia  
                           miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego  
                           we wsi Rojów w rejonie oczyszczalni ścieków. 

 
                           Projekt by ł tematem posiedzeń stałych Komisji Rady Miejskiej. 
                           Radny Henryk Kajser zapytuje czy przebieg obwodnicy pokrywa się 
                           z projektem planu. 
                           Burmistrz wyjaśnił, że przebieg odwodnicy jest jeszcze dyskutowany 
                           z projektantami drogi S 11. 
                           Rada Miejska jednog łośnie (18 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt  
                           uchwa ły. 
                           Projekt uchwa ły wraz z dwoma pismami stanowi załącznik do protokołu. 
 
Do p-ktu 15-go Odpowiedzi na interpelacje i zapytania zgłoszone na poprzedniej 
sesji 
                           Burmistrz wyjaśnił: 

                     - Starosta odpowiedział radnemu Henrykowi Kajser w sprawie przetargu 
                       budynku po b. Przychodni Dziecięcej. Dlaczego tak wysoka cena nie wiem, 
                     - radni: Henryk Kajser i Zygmunt Lizakowski otrzymają na piśmie odpowiedź  
                       w sprawie zmiany umów przez Zakład Oczyszczania,    
     - w sprawie skrzyżowania w Szklarce Przyg. (dróg wojewódzkich i powiato-              
                       wych) przewidujemy przeciągnięcie linii elektrycznej na odcinku 1 km,  
                     - rozważymy wywiezieni śmieci z cmentarzy wiejskich,     
     - lebioda w pobliżu przepompowni  wody we wsi Olszyna zostanie usunięta, 
                     - radny Ryszard Szymański otrzyma odpowiedź na piśmie w sprawie  
                       skrzyżowania ul. Gorgolewskiego – ul. Piekary - ul. Borek, 
                     - Policja winna zająć się sprawą zakłócania spokoju w godzinach nocnych, 
     - rozeznamy sprawę remontu budynku  świetlicy środowiskowej w Rojowie. 
                                                                                                               

Do p-ktu 16-go Sprawy różne i informacje 
                           Stanis ław Wabnic poinformował o spotkaniu burmistrzów południowej  
                           Wielkopolski, na którym wyniknęła sprawa współpracy z miastami wschodniej  
                           Ukrainy.                           
                           Zapyta ł Radę czy ma czynić rozpoznania na temat współpracy w zakresie  
                           wspó łpracy gospodarczej – kierunki i zapotrzebowanie zgodnie z rozwojem  
                           naszej gminy. 
                           Rada Miejska jednog łośnie (18 głosów „za”) upoważniła Burmistrza  
                           do czynienia starań współpracy z miastem wschodniej Ukrainy.  
                           Radna Krystyna Sikora zaprosi ła do Inkubatora Przedsiębiorczości celem  
                           zapoznania się z ofertami pracy w Wielkiej Brytanii, możliwościami uzyskania 
                           pożyczki na działalność gospodarczą oraz informatorami. 
                           Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że kolejna sesja odbędzie się 
                           dnia 24 listopada br.  
                           Zaprosi ł do udziału w obchodach Święta Niepodległości w dniu 11 listopada. 
                            
Do p-ktu 17-go Zakończenie 
                           Przewodniczący Rady Miejskiej krótko podsumował przebieg obrad sesji, 
                           podziękował wszystkim za udział w obradach i zamknął obrady XXIX  
                           sesji Rady Miejskiej. 
 
                           Rada podjęła  4 uchwały. 
                           Rada rozpoczęła obrady o godzinie 1000, a zakończyła o godzinie 1300. 
 
                 Sekretarz                                                                                              
obrad XXIX sesji Rady Miejskiej 
 
            Antoni Obsadny 

 


